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                                              Z A P I S N I K 
 

s  9. sjednice  Školskog odbora Ekonomsko-birotehničke škole, Slavonski 
Brod, održane 13. listopada 2022. godine  u prostorijama Škole  s početkom u 12 
sati. 
Nazočni članovi Školskog odbora: 

1. Mirna Vovk 
2. Zvonimir Majić 
3. Vesna Bičanić Janje 
4. Ivana Bazina 

 
Nenazočni članovi: Sandra Dabić (opravdano),  Tomislav Delić i Ivan Tucić 
Ostali nazočni: Mato Čaklovac, ravnatelj, Dragica Filajdić, tajnica i Gordana Petračić 
Ferić, voditeljica računovodstva 
 
Sjednici je nazočan potreban broj članova za pravovaljano odlučivanje. Predsjednica 
Školskog odbora Mirna Vovk je pozdravila  nazočne i predložila sljedeći dnevni red na 
usvajanje:  

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice Školskog odbora Ekonomsko-birotehničke 
škole, Slavonski Brod 

2. Usvajanje Prijedloga financijskog plana za 2023. i projekcije plana za 2024. i 
2025. godinu  

3. Različito 
     

Dnevni red sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad) 1. 
Na zapisnik s 8. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi pa je isti jednoglasno  
usvojen. 
 
Ad) 2. 
Na temelju Uputa za izradu proračuna upravnih tijela i proračunskih korisnika 
proračuna Brodsko-posavske županije za razdoblje 2023.-2025. (rujan, 2022.)   
ravnatelj je predložio Školskom odboru usvajanje Prijedloga Financijskog plana za 
2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. Rok za izradu i usvajanje je 14. 
listopad  2022. godine. 
Prijedlog Financijskog plana za 2023. godinu i projekciju za 2024. i 2025. godinu 
obrazložila je voditeljica računovodstva Gordana Petračić Ferić naglasivši da je 
podloga za prijedlog Financijskog plana za 2023. godinu  realizacija Financijskog 
plana za 2022. godinu. Decentralizirana sredstva se ne mogu povećavati u odnosu 
na 2022. godinu. Povećanje je moguće samo promjenama unutar stavki. Prijedlog 
Financijskog plana je izrađen u eurima – službenoj valuti RH od 1.1.2023. godine, 
izrađen je i usvaja se na razini skupine ekonomske klasifikacije (druga razina 
računskog plana) za sve 3 godine. Rashodi su iskazani prema funkcijskoj klasifikaciji. 
Opći dio Financijskog plana  sadrži sažetak Računa prihoda i rashoda i sažetak 
Računa financiranja. Prijedlog Financijskog plana predviđa trošenje prenesenih 
viškova iz prethodnih godina u 2023. godini bez prenošenje u naredne godine kako 
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se ne bi morao donositi višegodišnji plan uravnoteženja koji do sada nije bio 
propisan Zakonom o proračunu. 
Na predloženi  Financijski plan za 2023. godinu i projekciju plana za 2024. i 2025. 
nije bilo primjedbi pa je Školski odbor se jednoglasno  donio sljedeću ODLUKU: 
 

-  Usvaja se  Prijedlog  Financijskog plana za 2023. godinu i projekcija za 2024. i  
   2025. godinu.                         

 
-  Prijedlog  Financijskog plana za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025.   
   godinu je sastavni dio ove Odluke. 

 
-  Odluka stupa na snagu danom donošenja 

 
Ad) 3. 
Ravnatelj je predložio Školskom odboru da se  iz novčanih sredstva prikupljenih 
donacijskom utrkom - Ekonomski kros, donira učenici 1. razreda Ekonomsko-
birotehničke škola koja je teško stradala u prometnoj nesreći.  
Nakon kraće rasprave  Školski odbor se jednoglasno složio s prijedlogom ravnatelja i 
donio je sljedeću ODLUKU: 
 

-  Novčana sredstva prikupljena donacijskom utrkom - Ekonomski kros, u iznosu    
   od 10.000,00 kuna,  donirat će se učenici 1. razreda Ekonomsko-birotehničke    
   škola  koja je teško stradala u prometnoj nesreći. 
 
-  Novčana sredstva će se uplatiti na žiro račun roditelja učenice. 
 
-  Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
  
 Sjednica je završila u 12,30  sati. 
 
Zapisnik sastavila:                                                 Predsjednica Školskog odbora:                                       
Dragica Filajdić, dipl. iur.                                            Mirna Vovk, dipl. oec. 
 
 
 
  


